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No. 51049 
____ 

 
United States of America 

 

and 
 

Thailand 

Memorandum of Agreement between the Government of the United States of America and 
the Government of the Kingdom of Thailand concerning the transfer of equipment and 
munitions from United States War Reserve Stocks to the Government of the Kingdom of 
Thailand (with appendices and understanding). Bangkok, 26 November 2002 

Entry into force:  26 November 2002 by signature, in accordance with paragraph 12  
Authentic texts:  English and Thai 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  United States of America, 15 July 

2013 
Only the authentic English and Thai texts of the Memorandum of Agreement, with the corresponding translation into 

French, are published herein. The appendices, containing lengthy tables of various equipment and munitions, are not 
published in French herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations to give effect to 
Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the Secretariat. 

 
 
 

États-Unis d'Amérique 
 

et 
 

Thaïlande 

Mémorandum d'accord entre le Gouvernement des États-Unis d'Amérique et le 
Gouvernement du Royaume de Thaïlande concernant le transfert d'équipement et de 
munitions des stocks de réserve de guerre des États-Unis au Gouvernement du Royaume 
de Thaïlande (avec appendices et mémoire d'entente). Bangkok, 26 novembre 2002 

Entrée en vigueur :  26 novembre 2002 par signature, conformément au paragraphe 12  
Textes authentiques :  anglais et thaï 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  États-Unis 

d'Amérique, 15 juillet 2013 
Seuls les textes authentiques anglais et thaï du Mémorandum d'accord, accompagnés de la traduction française, sont 

publiés ici. Les appendices, contenant une longue liste d’équipements et de munitions, ne sont pas publiés en français 
ici, conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l’article 12 du règlement de l’Assemblée générale destiné à 
mettre en application l’Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu’amendé, et à la pratique du Secrétariat en 
matière de publication. 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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